



ناصر الزيدي للمحاماة والاستشارات القانونية
Nasser Al Zidi Advocate & Legal Consultants





About Us

Nasser Al Zidi Advocate and Legal Consultants is licensed to practice the legal profession and legal services in the Sultanate of Oman through its office located in the province of Muscat.

We are honored to provide our services to individuals and institutions in the public and private sectors, according to the highest professional and ethical standards and according to our vision by means of which we seek to achieve our goals.

We undertake our activities through a distinct teamwork of lawyers, consultants and administrators with a long-standing experience and miscellaneous competencies covering all legal areas; in order to provide the best services characterized by credibility in dealing and absolute confidentiality consistent with the policy adopted by the Law Firm, guaranteeing its vanguard position.

من نحن

مكتب ناصر الزيدي للمحاماة والاستشارات القانونية مرخص له بمزاولة مهنة المحاماة والخدمات القانونية في سلطنة عمان من خلال مكتبه الكائن بمحافظة مسقط.

نتشرف بتقديم خدماتنا للأفراد والمؤسسات في القطاعين العام والخاص وفقاً لأرقى المعايير المهنية والأخلاقية وتبعاً لرؤيتنا التي نسعى بها إلى تحقيق أهدافنا.

نباشر أعمالنا من خلال فريق عمل متميز من محامين ومستشارين وإداريين ذوي خبرات طويلة وكفاءات متنوعة تغطي كافة المجالات القانونية؛ من أجل تقديم أفضل الخدمات المتسمة بالمصداقية في التعامل والسرية التامة والمتفقة مع ما يتبناه المكتب من سياسة تضمن له نبوء مكانته في الصدارة.

We are
proud to be
partners in
your success

نعتز بأن
نكون شركاء في
نجاحاتكم



رؤيتنا

تكوين منظومة متميزة ومتكاملة بمختلف التخصصات القانونية، تتمتع بالخبرات والمهارات التي تلي رغبات العملاء بعد الإنصات لهم بعناية وتفهم كافة متطلباتهم واحتياجاتهم، والسعي من أجل تحقيقها بجودة عالية من كافة النواحي.

Our Vision

The establishment of a distinct and integrated system in different legal disciplines, with the expertise and skills that meet the wishes of customers after listening carefully to them and understanding all their requirements and needs and further striving to achieve high quality in all respects.



Our Values

- Quality and Excellence.
- Teamwork and team spirit.
- Credibility and transparency in dealing with customers.
- Flexibility in dealing.
- Maintain customer confidentiality.
- Integrity and adherence to the ethics of the profession.
- Social Responsibility.

قيمتنا

- الجودة والتميز.
- العمل الجماعي وروح الفريق الواحد.
- المصداقية والشفافية في التعامل مع العملاء.
- المرونة في التعامل.
- الحفاظ على سرية العميل.
- النزاهة والتمسك بأخلاقيات المهنة.
- المسؤولية الاجتماعية.



Our Services

1. Legal Consultations:

Providing legal advice to clients in all fields, such as contracts as well as commercial, civil, criminal, administrative and other transactions.

2. Preparation and drafting of contracts:

Preparing and drafting all types of contracts, reviewing and negotiating with others regarding their terms and conditions, such as contracts, commercial agencies, corporate contracts, and civil contracts of all kinds.

3. Mediation, settlement and reconciliation:

Seeking to solve the disputes that the client faces through mediation, settlement, and reconciliation, in order to preserve his rights and shorten the course of litigation.

4. Collection of civil claims and debts:

Collection of civil claims for the client which are owed to him by others (individuals / institutions), and seeking solutions for the client's distressed debts for which he is liable.

5. Arbitration:

Arbitration is an alternative route in resolving civil and commercial disputes; given its advantages such as promptitude, low cost and keeping parties away from resorting to the judiciary.

خدماتنا

١. الإستشارات القانونية:

تقديم الإستشارات القانونية للعملاء في كافة المجالات، كالعقود، والمعاملات التجارية، والمدنية، والجزائية، والإدارية، وغيرها.

٢. إعداد وصياغة العقود:

إعداد وصياغة جميع أنواع العقود، ومراجعتها والتفاوض مع الغير بشأن شروطها ومتطلباتها، كالعقود والوكالات التجارية، وعقود الشركات، والعقود المدنية بكافة أنواعها.

٣. الوساطة والتسوية والصلح:

السعي في حل الخلافات التي تعترض العمل عن طريق الوساطة، والتسوية، والصلح، بما يحفظ حقوقه ويختصر مشوار التقاضي.

٤. تحصيل المطالبات المدنية والديون:

تحصيل المطالبات المدنية للعمل في ذمة الغير (أفراد / مؤسسات)، والسعي لإيجاد الحلول بالنسبة للديون المتعثرة في ذمة العميل.

٥. التحكيم:

يعتبر التحكيم طريقاً بديلاً في فض المنازعات المدنية والتجارية؛ نظراً لما يتمتع به من مزايا كالسرعة، وقلة التكلفة، ويجنب الأطراف اللجوء إلى القضاء.



Our Services

خدماتنا

6. Preparation of claims, grievances and appeals: Preparation of lawsuits, grievances and appeals in all types of issues including: commercial and civil issues, labor disputes, administrative, taxation and customs related matters ... etc.

٦. إعداد الدعاوى والتظلمات والطعون:

إعداد الدعاوى والتظلمات والطعون في جميع أنواع القضايا، ومن ذلك: القضايا التجارية، والمدنية، والمنازعات العمالية، والإدارية، والضريبية، والجمركية ... الخ.

7. Participation in investigations and follow-up of criminal cases before the indictment authorities: Participation in the investigation sessions with the client at Police Stations and the Public Prosecution, in addition to the follow - up of criminal cases at government agencies, including: the submission of complaints to preventive detention orders and actions of dismissal, submission of petitions on the objection to execution of judgment and petitions for the imposition of sanctions, petitions for exoneration or exculpation, and others.

٧. حضور التحقيقات ومتابعة القضايا الجزائية أمام سلطات الإتهام:

حضور جلسات التحقيق مع العميل لدى مراكز الشرطة والإدعاء العام، ومتابعة القضايا الجزائية لدى الجهات الحكومية، بما في ذلك: تقديم التظلمات من أوامر الحبس الإحتياطي وقرارات الحفظ، وتقديم الإستشكالات في التنفيذ، وطلبات إدغام العقوبات، وطلبات رد الإعتبار، وغيرها.

8. Pleading and defense in all legal actions: Plead and defend clients before all courts in the ordinary, administrative and military justice, and their representation in all cases, including: criminal cases, civil and commercial cases, personal status cases... etc.

٨. الترافع والدفاع في كافة الدعاوى:

الترافع والدفاع عن العملاء أمام كافة المحاكم في القضاء العادي والإداري والعسكري، وتمثيلهم في كافة القضايا، ومن ذلك: القضايا الجزائية، والقضايا المدنية والتجارية، وقضايا الأحوال الشخصية ... الخ.

9. Execution of judgments: Follow-up the necessary procedures to implement judgments and decisions issued by the judicial authorities and others, and submission of objections to execution of judgment at the execution department in preservation of the rights of the client.

٩. تنفيذ الأحكام:

متابعة الإجراءات اللازمة لتنفيذ الأحكام والقرارات الصادرة من الجهات القضائية وغيرها، ورفع الإستشكالات لدى قسم التنفيذ بما يحفظ حقوق العميل.

10. Corporate Services: Establishment and preparation of organizational regulations and structures for companies, registration of trademarks and commercial agencies, patents, liquidation, bankruptcy and all procedural actions of commercial companies.

١٠. خدمات الشركات:

تأسيس وإعداد اللوائح والهياكل التنظيمية للشركات، وتسجيل العلامات والوكالات التجارية، وبراءات الإختراع، والتصفية، والإفلاس، وكافة الأعمال الإجرائية الخاصة بالشركات التجارية.



Our Services

خدماتنا

11. Insurance Sector:

Providing legal consultations and representation of insurance companies before courts in claims filed by them or against them by individuals or institutions, and seeking to settle claims arising from accidents and others.

12. Banks, Financing and Banking institutions: Providing legal consultancies to banks and financial institutions, reviewing and drafting their contracts in accordance with the laws in force in the Sultanate, and representing them before the courts in legal actions filed by them or against them, and seeking to schedule bad debts with their clients.

13. Legal insurance for individuals and their families:

If you are a citizen or resident in the Sultanate and you wish to obtain a comprehensive legal care, a plan has been designed to help you and your family members cover your legal needs, reserve your rights and take care of your obligations. We will do everything in our power to assist you within the limits of the insurance policy.

14. Emergency assistance:

Provide emergency legal services in case of facing any mandatory and unexpected legal proceeding, such as arrest or imprisonment or investigation by the investigating authorities, thus seven days a week, for customers who subscribe to this service.

١١. قطاع التأمين:

تقديم الإستشارات القانونية وتمثيل شركات التأمين أمام المحاكم في الدعاوي المرفوعة منها أو ضدها من قبل الأفراد أو المؤسسات، والسعي لتسوية المطالبات الناجمة عن الحوادث وغيرها.

١٢. البنوك والتمويل والمصارف:

تقديم الإستشارات القانونية للبنوك والمؤسسات التمويلية، ومراجعة وصياغة العقود الخاصة بها بما يتوافق مع القوانين المعمول بها في السلطنة، وتمثيلها أمام المحاكم في الدعاوي المرفوعة منها أو ضدها، والسعي لجدولة الديون المتعثرة مع عملائهم.

١٣. التأمين القانوني للأفراد وعائلاتهم:

إذا كنت أحد المواطنين أو المقيمين في السلطنة، وترغب في الحصول على رعاية قانونية شاملة، تم تصميم خطة لمساعدتك أنت وأفراد أسرتك تغطي إحتياجاتكم في المسائل القانونية وتحفظ حقوقكم وترعى إلتزاماتكم، وسنبذل كل ما بوسعنا لمساعدتكم في حدود وثيقة التأمين.

١٤. المساعدة في حالات الطوارئ:

توفير الخدمات القانونية الطارئة في حالة مواجهة أي إجراء قانوني جبري وغير متوقع، كإجراء القبض أو الحبس أو التحقيق من قبل سلطات التحقيق، وذلك طوال أيام الأسبوع، بالنسبة للعملاء الذين يشتركون في هذه الخدمة.





ناصر بن سليمان الزيدي Nasser Sulaiman Al Zidi

The Chief Executive Officer of the Office, a licensed lawyer to plead before the Supreme Court, legal advisor and certified arbitrator of civil and commercial disputes, former head of public prosecution, with more than 12 years of judicial experience, participated in several training courses in the Sultanate and abroad, holder of a Bachelor's Degree in Law from the Faculty of Law in the Sultanate, holder of a Master's Degree in Law from Ain Shams University, enrolled as a doctorate student in Civil Law.

الرئيس التنفيذي للمكتب، محام مرخص له بالترافع أمام المحكمة العليا، مستشار قانوني ومحكم معتمد في المنازعات المدنية والتجارية، رئيس إدعاء عام سابق، ويتمتع بخبرة قضائية تزيد على اثنا عشر عاما، شارك في العديد من الدورات التدريبية بالسلطنة وخارجها، حاصل على شهادة البكالوريوس في القانون من كلية الحقوق بالسلطنة، حاصل على شهادة الماجستير في القانون من جامعة عين شمس، مقيد طالب دكتوراه في القانون المدني.



Our Team

فريق العمل

فريقنا يضم عدد من المحامين والموظفين المساعدين، وجميع أعضاء الفريق يضعون نصب أعينهم تزويدكم بالخدمات الممتازة والنصائح القانونية السديدة، مع المهنية العالية في التعامل مع العملاء. يتمتع فريق العاملين في المكتب بالخبرة الكافية للترافع، ولديهم المعرفة الكافية والواقية بكافة فروع القانون لتنوع خبراتهم القضائية، سوف تكونوا في غاية الرضا بالتعاون مع أسرة المكتب لما يتمتعون به من خبرات وحسن التعامل وتميزهم بالإنصات وتفهّم العملاء.



Our team includes a number of lawyers and support staff, and all team members shall do their best to provide you with excellent services and sound legal advice, with high professionalism in dealing with customers. The team working in the office has sufficient experience in pleading, and they have sufficient and adequate knowledge in all branches of the law due to the diversity of their judicial experience, and you will be very satisfied to cooperate with the Law Firm's family (work team) as they have the experience, good handling, distinctiveness in listening and understanding customers.



Ammar Abdullah Al Fazari

Lawyer authorized to plead before the Supreme Court, legal advisor and certified arbitrator in civil and commercial disputes, former head of public prosecution, with more than 12 years of judicial experience, participated in several training courses in the Sultanate and abroad, holder of a Bachelor's degree in Law and Police from the Arab Republic of Egypt.

عمار بن عبدالله الفزاري

محام مرخص له بالترافع أمام المحكمة العليا، مستشار قانوني ومحكم معتمد في المنازعات المدنية والتجارية، رئيس إدعاء عام سابق، ويتمتع بخبرة قضائية تزيد على إثنا عشر عاماً، شارك في العديد من الدورات التدريبية بالسلطنة وخارجها، حاصل على شهادة الليسانس في القانون والشرطة من جمهورية مصر العربية.



Dr. Badar Juma Al Maskari

Lawyer of Appeal and Legal Advisor. He holds a Bachelor's degree in Law with distinction from the Faculty of Law in the Sultanate. He holds a Master's degree with honors Cum Laude and PhD from Leicester University in the United Kingdom, Assistant Professor of International Law at Sultan Qaboos University. He participated in many courses and workshops inside and outside the Sultanate in the field of law.

د. بدر بن جمعة المسكري:

محام إستئناف ومستشار قانوني، حاصل على شهادة البكالوريوس في القانون بتقدير إمتياز من كلية الحقوق بالسلطنة، وحاصل على شهادتي الماجستير بتقدير إمتياز والدكتوراه من جامعة ليستر بالمملكة المتحدة، أستاذ مساعد في القانون الدولي الخاص بجامعة السلطان قابوس، شارك في العديد من الدورات وورش العمل داخل وخارج السلطنة في مجال القانون.



Zahran Hamed Al Aamri

Lawyer authorized to plead before the Supreme Court, legal adviser, former public prosecutor, with more than 10 years of judicial experience, participated in many training courses, holder of a Bachelor's Degree in Law from the Faculty of Law of the Sultanate.

زهران بن حمد العامري

محام مرخص له بالترافع أمام المحكمة العليا، مستشار قانوني، وكيل إدعاء عام سابق، ويتمتع بخبرة قضائية تزيد على عشرة أعوام، شارك في العديد من الدورات التدريبية، حاصل على شهادة البكالوريوس في القانون من كلية الحقوق بالسلطنة.



Aiman Ali Al Wahaibi

Primary counsel and legal adviser, certified arbitrator in civil and commercial disputes, former public prosecutor, with judicial experience of more than three years, also served as a legal researcher at the Ministry of Finance, holder of a Bachelor's Degree in Law from Sultan Qaboos University, and holder of a Postgraduate Diploma in Judicial Sciences from the Higher Judicial Institute, participated in many training courses in the Sultanate.

أيمن بن علي الوهبي:

محام إبتدائي ومستشار قانوني، محكم معتمد في المنازعات المدنية والتجارية، وكيل إدعاء عام سابق، ويتمتع بخبرة قضائية تزيد على ثلاثة أعوام، كما عمل كباحث قانوني بوزارة المالية، حاصل على شهادة البكالوريوس في القانون من جامعة السلطان قابوس، وحاصل على شهادة دبلوم دراسات عليا في العلوم القضائية من المعهد العالي للقضاء، شارك في العديد من الدورات التدريبية بالسلطنة.



Dr. Abdulaziz Saud Al Mamari

Primary counsel and legal adviser, certified arbitrator in civil and commercial disputes, holder of a PhD in Public Law from the University of International Islamic Science of the Hashemite Kingdom of Jordan, and holder of an honorary PhD for distinguished humanitarian leadership, and has several experiences and participations in various legal fields.

د. عبدالعزيز بن سعود المعمرى:
محام إبتدائي ومستشار قانوني، محكم معتمد في المنازعات المدنية والتجارية، حاصل على شهادة الدكتوراه في القانون العام من جامعة العلوم الإسلامية العالمية من المملكة الأردنية الهاشمية، وحاصل على الدكتوراه الفخرية للقيادات الإنسانية المتميزة، له خبرات ومشاركات عديدة في مختلف المجالات القانونية.



Hamood Saif Al Salmani

Primary counsel and legal adviser, certified arbitrator in civil and commercial disputes, worked as a researcher at the Public Authority for Consumer Protection, holder of a Bachelor's Degree in Law from Sultan Qaboos University, participated in many specialized training courses.

حمود بن سيف السلماني:

محام إبتدائي ومستشار قانوني، محكم معتمد في المنازعات المدنية والتجارية، عمل كباحث قانوني لدى الهيئة العامة لحماية المستهلك، حاصل على شهادة البكالوريوس في القانون من جامعة السلطان قابوس، شارك في العديد من الدورات التدريبية المتخصصة.



Ahmed Moosa Al Zadjali
Primary counsel and legal adviser, holder a Bachelor's Degree in Law from Buraimi University College, participated in several training courses inside and outside the Sultanate.

أحمد بن موسى الزدجالي:

محام إبتدائي ومستشار قانوني، حاصل على شهادة البكالوريوس في القانون من كلية البريمي الجامعية، شارك في العديد من الدورات التدريبية خارج وداخل السلطنة.



Mazin Mohammed Al Zaabi
Enrolled as apprentice lawyer, certified arbitrator in civil and commercial disputes, holder of a Bachelor's Degree in Law from Sultan Qaboos University, holds first place in the Arabic Moot Court competition in its third edition, honored on Omani Youth Day for the year 2017, holder of training courses in the areas of Law.

مازن بن محمد الزعابي:

مقيد محام تحت التمرين، محكم معتمد في المنازعات المدنية والتجارية، حاصل على شهادة البكالوريوس في القانون من جامعة السلطان قابوس، حاصل على المركز الأول في مسابقة المحكمة الصورية العربية في نسختها الثالثة، مكرّم في يوم الشباب العماني لعام ٢٠١٧م، حاصل على دورات تدريبية في مجالات القانون.



Mohammed Kamal Mohammed
Legal consultant, holder of a Master's Degree in Law from Ain Shams University after studying law at the Faculty of Law in Helwan University, Egypt. He is also a lawyer of appeal affiliated at the Bar Association of the Arab Republic of Egypt, and he has extensive legal experience through practicing legal work for more than nine years.

محمد كمال محمد عوض:

مستشار قانوني، حاصل على شهادة الماجستير في القانون من جامعة عين شمس بعد دراسته للقانون بكلية الحقوق من جامعة حلوان بجمهورية مصر العربية، كما أنه مقيد محام إستئناف لدى نقابة المحامين بجمهورية مصر العربية، ولديه خبرة قانونية طويلة من خلال ممارسته للعمل القانوني لأكثر من تسع سنوات.



Manal Mubarak Al Rahbi

Enrolled as apprentice lawyer, holder of a Bachelor's Degree in Law from Sultan Qaboos University and participated in many specialized training courses.

منال بنت مبارك الرحبية:

مقدمة محامية تحت التمرين، حاصلة على شهادة البكالوريوس في القانون من جامعة السلطان قابوس، شاركت في العديد من الدورات التدريبية التخصصية.



Sumaiya Salim Al Sinawi

Executive Coordinator, with high administrative skills and good customer relations, coordinates appointments between our clients and lawyers, holder of a bachelor's degree from Majan University College, and has long practical experience through her work in the private sector.

سمية بنت سالم السنوية:

منسقة تنفيذية، تمتلك مهارات إدارية عالية وتجيد التعامل مع العملاء، كما أنها تقوم بتنسيق المواعيد بين عملائنا والسادة المحامين، حاصلة على شهادة البكالوريوس من كلية مجان الجامعية، ولديها خبرة عملية طويلة من خلال عملها في القطاع الخاص.



ناصر الزيدي

للمحاماة والاستشارات القانونية

Nasser Al Zidi

Advocate & Legal Consultants

عنوان المكتب: محافظة مسقط/ ولاية بوشهر/ الخوير الجنوبية - بناية فرع بنك صحار رقم: (٢٥) -

شارع رقم: (٥٧) شارع سوق الخوير - مجمع رقم: (٢٤١). الطابق السادس، رقم المكتب ٦٠١.

رقم الهاتف النقال: (٩١٢٩٢٨٠٨). رقم هاتف المكتب: (٢٤٢٩٩٢٩٠). رقم الفاكس: (٢٤٢٩٩٣٩٠).

الإيميل: info@nasseralzidi.com

الموقع الإلكتروني: www.nasseralzidi.com

Office Address: Governorate of Muscat / State of Bawshar /

Southern Khuwair - Building No. 25 Bank Sohar Branch

Street No : (57) Souk Al Khuwair Street - Block No : (241)

Floor No: (6) Office No : (601) . Mobile number : (91292808).

Office phone number : (24299290). Fax : (24299390)

Email: info@nasseralzidi.com

website: www.nasseralzidi.com

